
STRELJANJE

Predstavljamo
nove prvoligaše
—Partizan Trnovo

Strelci Traovskega Pristana so z zračno serijsko
puško v sezoni 1988/89 napravili pravi podvig, saj so
postali novi člani prve lige - zahod. Zanimivo pri
tem je, da so se pred tremi leti komaj uvrstili v drugo
ligo, v sezoni 1987/88 so bili drugi, sedaj pa prvi,
pred Kranjem in Portorožem. Omeniti je treba, da
so v drogi ligi zabod nastopale tako močne ekipe, kot
so bivši državniki prvaki Kranj, ki imajo v svoji sredi
državnega prvaka in rekorderja Freliha, pa lanski
republiški prvaki ekipa Portoroža. Prvo Ugo so izbo-
rili naslednji strelci: Kramar, Omerzu, Hribar, Za-
krajšek in Lišinovič.

Pred kratkim smo si ogledali petmestno zračno
strelišče na katerem bodo od 8. oktobra dalje nasto-
pali prvoligaši zahoda in sicer: Postojna (že v I. kolu)
Novogoriški Panovec, Kamnik, Škofja Loka, Trzin,
STTTrbovlje, 29. Oktober Grosuplje in Ljubljanski
Železničar. Strelišče je bilo odprto leta 1975, upo-
rabljajo ga pa že od leta 1974. Strelišče se nahaja
v stavbi Partizana Traovo, Ziherlova 40. Zračno
streli&e so pred kratkim strelci sami udarniško pre-
novili, tako da že sedaj odgovarja vsem zahtevam
tekem Pravilnika SZJ. Na strelišču smo se pogovar-
jali s predsednikom tega tima Juretom Kramarjem,
ki ima največ zaslug za uspehe, ki jih zadnje čase
dosega Traovski Partizan, Jure je odličen strelec,
inštruktor mladih ter njihov predstavnik.

Tovariš Kramer, sedaj ste novi ilani prve lige, kaj
pričakujete, kako ste pripravljeni, kako sle zadorolj-
ni z žrebom?

Pripravljeni smo dobro, vendar smo skromni, bo-
rili se bomo za obstoj, z razporedom smo lahko zelo

zadovoljni, saj imamo pet srečanj doma, štirikrat pa
smo goslje, od daljSih potovanj gremo le v Izolo in
Trbovlje. Že v prvem kolu so pri nas Postojnčani, ki
so bili tretji v ligi.

Kak£ne probleme imate?
Ti so predvsem finančne narave, premalo dobimo

sredstev za nastope v ligi, tako da veliko tega sami
pokrivamo. Rabili bi kakšnega sponzorja? (DO v ob-
čini Vič-Rudnik, javite se?!) Primankuje nam tudi
orožja, vsaj tri puŠke »Anšic« bi še rabili.

Ali vam pri teh problemih kaj pomagajo organiza-
qje in organi, ki bi morali imeti do streliva več
poduha? Kot je to na primer: obttnski sekretariat za
LO, pa OŠTO, itd.

Ne od njih ne dobimo prav nobene pomoii, poma-
ga nam le Paritzan in Obrtno združenje Vič.

Kako kaj delate z mladimi?
Imamo približno 30 pionirjev ter nekaj mladincev,

pionirk s katerimi jaz in Juran delava dvakrat teden-
sko. Stalno povezavo imamo s Trnovsko šolo, iz te
vadimo mlade od petega razreda navzgor.

Kakini so vaši največji uspehi?
Največji uspeh je vsekakor ta, da smo se uvrstili

v prvo ligo, imamo pet mojstrov, vsako leto najmanj
eden izpolni normo za DP, le ekipi to še ni uspelo.
Imamo 14 članov, tako da bomo z drugo ekipo
tekmovali v vsakoletni dopisni ligi, v kateri smo tudi
do sedaj imeli kar lepe uspehe.

Udamiško ste preuredili streli&e, koliko vas je pri
tem delalo in kaj ste preuredili?

Udarniško nas je delalo okrog deset, popravili smo
tla na strelski liniji. preuredili luči, ki so zelo po-
membne za tekme, prebelili in osvežili smo vse pro-
store. V kratkem dobimo tudi večji proslor, ki bo
služil za čakalnico kot klubski prostor, imamo pa že
sodniške sobe in sanitarije.

Koliko trenirate? In na katerih tekmovanjih nasto-
pate?

Mi nastopamo samo z zračnim orožjem, ker je
pozimi lažje dobiti strelce, treniramo dvakrat teden-
sko, nekoliko več sedaj ko smo prvoligaši.
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